
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 20 oktober – Ambitiedocument 
Omgevingsvisie (debatronde) 

Aanwezigen
Raadsleden/burgerleden: De heren J.H. Bruursema (GB), H.A. Jansen (PvdA), K. Molenkamp (DSW), J.A.G. 
van der Weyde (CDA), M. van de Kasteelen (PW), H. Van Teijlingen (PW) en W. Beets (PW) en de dames R. 
Bos (CDA), G. Kiers (DSW), R. Masselink-Den Hollander (VVD), J. Mones-Kassies (GB), C. Dollekamp-
Molleman (PvdA) en C.N.G. Starke (VVD)
Collegeleden: wethouder K.H. Smidt
Medewerkers ambtelijke organisatie: mevrouw A. Bats (volgt de vergadering op afstand) 
Externen: De heer R. Schipper van Bügel Hajema (volgt de vergadering op afstand) 

Afwezigen (m.k.)
De heer J.P. Slootweg (VVD)  

Voorzitter: De heer G.J. Ballast
Griffier: De heer J. Tuin

Ambitiedocument Omgevingsvisie 
Verantwoordelijk portefeuillehouder: wethouder Smidt
Inspreker(s): Geen
Conclusie voorzitter:

- Mevrouw Bats en de heer Schipper hebben de vergadering op afstand gevolgd. Zij zullen de 
opbrengst van de debatrondes verwerken in het Ambitiedocument Omgevingsvisie 2.0. De 
voorzitter geeft aan dat het hierbij van belang is om te kijken wat de gemene delers zijn qua 
ambities. Over de uitwerking en invulling van die ambities kan later nog debat plaatsvinden. 

- In de Klankbordgroep Omgevingswet van 4 november a.s. wordt er stilgestaan bij de vraag op welke 
wijze het vervolgproces vorm zou moeten krijgen (op dat moment is het Ambitiedocument 
Omgevingsvisie 2.0 nog in de maak). Hierna zal de agendacommissie op 17 november a.s. een 
besluit nemen over het vervolgproces. Daarbij zal de vraag beantwoord moeten worden of het 
Ambitiedocument Omgevingsvisie 2.0 eerst in de raad vastgesteld zal worden alvorens het gesprek 
met de samenleving aangegaan zal worden of dat het document eerst de samenleving in gaat en 
hierna vaststelling van het stuk in de raad plaatsvindt. 

Toezeggingen:
- Geen

Aantekeningen:
- Voorafgaand aan de vergadering doet wethouder Doeven een tweetal mededelingen. De eerste 

betreft een budgetoverschrijding m.b.t. de bestrijding van de eikenprocessierups. Aangezien RTV 
Drenthe op zeer korte termijn hierover een item wil maken, wilde de wethouder voorafgaand 
daaraan de raad ook via deze weg in kennis stellen van de overschrijding (de overschrijding staat 
immers ook vermeld in de najaarsrapportage). Ten tweede geeft hij aan dat gisteravond (19 
oktober) een digitale RES-bijeenkomst plaatsvond. Morgenavond (21 oktober) wordt deze 
bijeenkomst herhaald. Het is nog steeds mogelijk om hier aan deel te nemen.

- De eerder opgenomen presentatie van de heer Schipper wordt getoond. Hierin gaat hij in op de 
status van het Ambitiedocument, hoe deze tot stand gekomen is, wat er van de raad vanavond 
wordt verwacht en hoe het vervolgproces (met de samenleving) er uit zal zien.

- In verband met de afwezigheid van de heer Schipper is er mogelijkheid om na vanavond nog vragen 
en/of opmerkingen naar hem te sturen via de griffie. 



- Voorafgaand aan de behandeling van het Ambitiedocument Omgevingsvisie geeft de heer Van de 
Kasteelen namens zijn fractie aan moeite te hebben met het proces. Hij geeft aan dat gesuggereerd 
wordt dat het Ambitiedocument tot stand gekomen zou zijn op basis van met name de laatste twee 
raadsessies. De fractie van PW deelt dat beeld niet. Verder stelt hij dat er onduidelijkheid is over de 
vraag wie het stuk vaststelt, gezien het feit dat de voorliggende stukken verschillende 
procesbeschrijvingen geven. Hij kan leven met de vaststelling van het stuk door het college (zoals 
ook in de agendacommissie is besproken). Verder wijst hij erop dat van ‘afconcludering’ (zoals 
aangegeven staat in het memo dat besproken is in de agendacommissie van 6 oktober j.l.) 
vanavond geen sprake kan zijn, aangezien deze avond bedoeld is om input aan te leveren en de 
discussie met elkaar te voeren. Hij geeft aan dat hij in de eerstvolgende agendacommissie op 17 
november a.s. wil bespreken hoe het vervolgproces vormgegeven moet worden. Ook benadrukt hij 
namens zijn fractie geen commitment te willen geven aan het stuk na vanavond.  

- De heer Ballast meldt dat hij de suggesties van de heer Van de Kasteelen meeneemt naar de 
vergadering van de Klankbordgroep Omgevingswet op 4 november a.s. 

- De heer van der Weyde werpt de vraag op wat de status van de antwoorden op de technische 
vragen van PW is. De heer Ballast geeft aan dat het aan de PW-fractie is om te bepalen of zij de 
antwoorden willen gebruiken tijdens de debatrondes vanavond. 

- Vervolgens vinden de debatrondes plaats over:
1. De kaderstellende rol van de raad
2. Bereikbaar en Veilig (één van de ambitie-titels van het Ambitiedocument)
3. Bedrijvig en Gastvrij (één van de ambitie-titels van het Ambitiedocument)
4. Leefbaar en Inclusief (één van de ambitie-titels van het Ambitiedocument)
5. Gezond en Groen (één van de ambitie-titels van het Ambitiedocument)
6. Herkenbaar en Toekomstgericht (één van de ambitie-titels van het Ambitiedocument)

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 17 november 2020

de griffier, de voorzitter,

R. Weernekers H. Jager


